



TENDER ADDENDUM

Victoria Island Remediation Phase 3a

NR215

March 30, 2023

Page 1 of 2

ADDENDUM No. 3

ADDENDA À LA SOUMISSION

Ile Victoria restauration du site phase 3a

NR215

Le 30 mars 2023

Page 1 de 2

ADDENDA no. 3

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

The following historical drawings are available upon request as additional complementary documentation:

- 1969 existing condition drawing
- 1977 Victoria Island and Headlands project drawings

Historical building elements:

Information presented in these drawings identifies the location of the former buildings on the Site. Building locations shown on the 1969 drawing indicate the approximate locations where it is expected that buried foundation elements and building slabs that require removal during the Work may be present. These building footprints vary from what was presented on the Contract Drawings and suggest a larger area affected by previous buildings. The later 1977 drawings suggest some of these building elements were removed, however, due to the shallow depth of the removal requirement, they should

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

Les dessins historiques suivants sont disponibles sur demande comme documentations complémentaires :

- 1969 dessins conditions existantes
- 1977 dessins de l'île Victoria et Headlands

Éléments historiques des bâtiments : Les informations présentées dans ces dessins identifient l'emplacement des anciens bâtiments sur le site. Les emplacements des bâtiments figurant sur le dessin de 1969 indiquent les emplacements approximatifs où l'on s'attend à trouver des éléments de fondation enterrés et des dalles de bâtiment qui devront être enlevés pendant les travaux. L'empreinte de ces bâtiments diffère de celle qui figurait sur les dessins contractuels et suggère que la zone affectée par les anciens bâtiments est plus vaste. Les derniers dessins de 1977 suggèrent que certains de ces éléments de construction ont été enlevés, mais en raison de la faible profondeur de l'exigence d'enlèvement, ils doivent être considérés comme restants. La

CONTRACT ADDENDUM

Victoria Island Remediation Phase 3a

NR215

March 30, 2023

Page 2 of 2

ADDENDUM No. 3

be considered as remaining. The precise size and location of former building elements are considered approximate.

Infrastructure: The 1977 drawings include additional information on the location and configuration of certain infrastructure within the park, including the catch basin and stormwater drainage in the northwest portion of the site, the location of the abandoned hydro lines coming from Portage Bridge and the location of the inactive irrigation system. These items are to be removed as part of the work.

ADDENDA AU CONTRAT

Ile Victoria restauration du site phase 3a

NR215

Le 30 mars 2023

Page 2 de 2

ADDENDA no. 3

taille et l'emplacement précis des anciens éléments de construction sont considérés comme approximatifs.

Infrastructures: Les dessins de 1977 comprennent des informations supplémentaires sur l'emplacement et la configuration de certaines infrastructures dans le parc, y compris le bassin collecteur et le drainage des eaux pluviales dans la partie nord-ouest du site, l'emplacement des lignes électriques abandonnées provenant du pont du Portage et l'emplacement du système d'irrigation inactif. Ces éléments doivent être enlevés dans le cadre des travaux.

Nathalie Rheault

Senior Contract Officer / Agent principal de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux